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Vragen van de leden Van Nispen en Kooiman (beiden SP) aan de Minister 
van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over het splitsen van het 
Ministerie van Veiligheid en Justitie om de rechtsstatelijke taak en de 
veiligheidstaak weer uit elkaar te halen (ingezonden 6 oktober 2015). 

Vraag 1
Kunt u uw uitspraken over het in de toekomst opdelen van het Ministerie van 
Veiligheid en Justitie nader toelichten?1 

Vraag 2
Kunt u beargumenteren waarom u het goed zou vinden als de «rechtsstate-
lijke taak» en de «veiligheidstaak» van het Ministerie van Veiligheid en 
Justitie verder uit elkaar getrokken zouden worden? 

Vraag 3
Hoe zou dat volgens u idealiter moeten gebeuren? 

Vraag 4
Op welke termijn zou dat volgens u plaats moeten vinden? 

Vraag 5
Hoe ingrijpend is volgens u een dergelijke splitsing, bijvoorbeeld als het gaat 
om het weer onder het Ministerie van Binnenlandse Zaken brengen van de 
Nationale Politie? 

Vraag 6
Hoeveel voorbereidingstijd zou daar volgens u voor nodig zijn? 

Vraag 7
Bent u bereid op korte termijn op ambtelijk niveau voorbereidingen hiervoor 
te laten treffen, bijvoorbeeld door diverse scenario’s uit te laten werken, op 
grond waarvan vervolgens keuzes gemaakt kunnen worden? Zo niet, waarom 
niet? 

1 http://www.nu.nl/politiek/4138391/plasterk-wil-ministerie-van-veiligheid-en-justitie-opdelen.html
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Vraag 8
Bent u bereid hierover te spreken met de Minister van Veiligheid en Justitie, 
en deze zo nodig te overtuigen van de noodzaak om de rechtsstatelijke taak 
van de veiligheidstaak te scheiden? Zo niet, waarom niet?
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